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Protokół z L sesji Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 14 grudnia 2023 r. 

Pkt1. Otwarcie obrad L sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Przewodniczący rozpoczął posiedzenie o godzinie 14.11. Obecnych na posiedzeniu było 

11 radnych. Nieobecni na posiedzeniu byli radna Edyta Komorek, radna Joanna Ostaszewska, 

radna Monika Pankowska, radny Adrian Przybyłek.  

 W momencie rozpoczęcia obrad obecność przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Edyta Komorek nieobecna 

6. Marian Kutasiewicz 

7. Joanna Ostaszewska nieobcna 

8. Monika Pankowska nieobecna 

9. Adrian Przybyłek nieobecny 

10. Krzysztof Serwatka 

11. Grzegorz Stachera 

12. Zbigniew Staniek 

13. Bogusława Szlachetka 

14. Rafał Wójcik 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad L sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wójt wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad czterech projektów uchwał: 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/244/2023 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 

września 2023 r. w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny – kościół parafialny pw. Niepokalanego 

Poczęcia Najświętszej Maryi Panny w Przewozie,  

- w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/245/2023 Rady Gminy w Przewozie z dnia 14 

września 2023 r. w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny – kościół pw. Najświętszego Serca Pana 

Jezusa w miejscowości Sobolice, 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/208/2022 Rady Gminy w Przewozie z dnia 

15 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2023 r., 
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- w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/207/2022 Rady Gminy w Przewozie z dnia 

15 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023 – 2026.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad L sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zaproponowanymi przez panią wójt.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Komorek, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z XLIX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Komorek, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Radni nie składali zapytań i interpelacji.  

Pkt 5. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz za okres od 1 grudnia do 14 

grudnia 2023 r. 

Wójt przedstawiła informację na temat realizowanych zadań, przedsięwzięć 

i uroczystości. 
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Pkt 6. Przyjęcie planów pracy Rady Gminy w Przewozie oraz jej Komisji Stałych na 2024 

r. 

Przewodniczący rady przedstawił propozycję planu pracy rady gminy. Natomiast 

przewodniczący komisji stałych rady przedstawili propozycje planów pracy na rok 2024 r.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planów pracy Rady Gminy w Przewozie oraz jej Komisji Stałych na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Komorek, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

Pkt 7. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024 - 2027. 

a) Przedstawienie projektu uchwały. 

Projekt przedstawiła pani skarbnik.  

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze. 

Pani skarbnik odczytała pozytywna opinię wydaną przez skład orzekający RIO 

w Zielonej Górze.  

c) Głosowanie nad projektem uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Komorek, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

Pkt 8. Uchwalenie budżetu gminy Przewóz na 2024 r. 

a) Przedstawienie projektu uchwały. 

Projekt uchwały budżetowej odczytała pani skarbnik. 
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Plan dochodów budżetowych ustala się w łącznej kwocie 41.668.511,00 zł. Wydatki 

w łącznej kwocie 46.248.511,00 zł, gdzie kwotę 25.182.200,00 zł planuje się przeznaczyć na 

realizację inwestycji i zakupy inwestycyjne. Deficyt budżetu wynosić będzie 4.580.000,00 zł. 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o projekcie 

uchwały budżetowej i możliwości sfinansowania deficytu. 

Pozytywna opinię wydaną przez RIO w sprawie projektu uchwały budżetowej odczytała 

wiceprzewodnicząca rady, a opinię w sprawie możliwości sfinansowania planowanego 

deficytu, która również jest pozytywna, odczytała wójt gminy.  

c) Przedstawienie opinii i wniosków Komisji Stałych Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodniczący komisji rady gminy przedstawili pozytywne opinie do projektu 

budżetu. 

 Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej  gminy 

Przewóz na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Komorek, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

Pkt 9. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika oraz 

kandydata na strażaka ratownika OSP za udział w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu organizowanym przez Państwowa Straż Pożarną lub 

gminę. 

Uchwałę należy podjąć ze względu na zmiany jakie wprowadzono w ustawie, które 

umożliwiają wypłatę ekwiwalentu również dla kandydata na strażaka ratownika OSP, gdzie 

wcześniej takiej możliwości nie było.  

Wysokość stawek pozostaje bez zmian.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Komorek, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

b) Projekt w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

Konieczność podjęcia uchwały wynika z tego, że weszły w życie nowe przepisy 

umożliwiające wykup nieruchomości będących w użytkowaniu wieczystym.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Komorek, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

c) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/244/2023 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 14 września 2023 r. w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny - kościół 

parafialny pw. Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny w Przewozie. 

Zmiana dotyczy jedynie przeniesienia środków na rok następny z uwagi na to, że nie 

udało się wyłonić wykonawcy do tego przedsięwzięcia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 
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Edyta Komorek, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

d) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/245/2023 Rady Gminy w Przewozie 

z  dnia 14 września 2023 r. w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny - kościół pw. 

Najświętszego Serca Pana Jezusa w miejscowości Sobolice. 

Z uwagi na niewyłonienie wykonawcy do tego zadania, środki zostaną przeniesione na 

kolejny rok budżetowy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Komorek, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

e) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/208/2022 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2023 r. 

Zmian dokonuje się przede wszystkim ze względu na konieczność przeniesienia 

środków na rok następny, na wykonanie zadań, których realizacja rozpocznie się lub dopiero 

zakończy w roku następnym (zakup autobusu, budowa sieci kanalizacyjnych, budowa świetlicy 

w Dąbrowie Łużyckiej, remonty kościołów). 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Komorek, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

f) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/207/2022 Rady Gminy w Przewozie 

z  dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2023 - 2026. 
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Zmiany w prognozie są odzwierciedleniem zmian w budżecie, jakie są wprowadzane 

w ciągu roku budżetowego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Rafał Wójcik, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Edyta Komorek, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

Pkt 10. Sprawy różne. 

Radna Katarzyna Zdybowicz – Wójcik poprosiła o naprawę lampy oświetlenia 

ulicznego w pobliżu cmentarza komunalnego w Piotrowie.  

Radna Bogusława Szalchetka poprosiła o zobligowanie Starostwa Powiatowego 

w Żarach do naprawy lampy oświetlenia ulicznego, zamontowanej przy przystanku w Mielnie 

(dymnica) oraz o naprawę nawierzchni drogi powiatowej w Piotrowie przy posesji nr 54. 

Radny Rafał Wójcik wnioskował o rozwiązanie problemu z brakiem wolnych miejsc 

parkingowych w centrum Przewozu. Zaproponował, aby zagospodarować pod parking teren 

przy ośrodku zdrowia, co znacznie zminimalizowałoby problem, bo chociaż pacjenci mieliby 

gdzie swobodnie zostawić samochód.  

Wójt odpowiedziała, że są już poczynione kroki do wyznaczenia kilku miejsc dla 

pacjentów na ogólnodostępnym parkingu. Lecz jeśli problem nadal będzie tak znaczny, to 

wtedy dopiero będą wprowadzane inne rozwiązania.  

Pkt 11. Zamknięcie obrad L sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodniczący zakończył obrady o godzinie 15.22.  

 

       Przewodniczący Rady Gminy 

             Grzegorz Stachera  

 

 

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

  


